
   

 

   

 

 

 

ÅRSMØTE  

STAVANGER TENNISKLUBB 
18.03.2025 

 

 

 
 
 

 



   

 

   

 

 

Agenda for årsmøtet 2025:  

1. Godkjenne stemmeberettigede  

2. Godkjenne innkallingen, sakliste og forretningsorden  

3. Velge dirigent/møteleder, referent, samt to medlemmer til å underskrive 

protokollen  

4. Behandle tennisklubbens årsmelding  

5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand  

a. Regnskap 2024 

b. Revisors rapport  

c. Kontrollkomites rapport  

6. Behandle innkomne forslag og saker  

7. Fastsette medlemskontingent 2026  

8. Vedta idrettslagets budsjett og organisasjonsplan  

9. Vedta klubbens handlingsplan 

10. Nytt klubbhus på Hafrsfjord 

11. Valg: 

a. Styrets leder  

b. Styrets nestleder  

c. Øvrige fire styremedlemmer  

d. To varamedlemmer til styret  

e. Revisor  

f.  Ev. representanter til ting og møter i de organisasjoner idrettslaget er 

tilsluttet  

g. Kontrollkomité med leder og to medlemmer  

h. Valgkomite med leder, to medlemmer og et varamedlem 

12. Oppdatering av klubbens logo 

 

  



   

 

   

 

ÅRSRAPPORT 2024  

Styrets beretning 

Klubbens virksomhet omfatter aktivitet som idrettslag tilknyttet Norges Idrettsforbund. 

Virksomheten er lokalisert i Stavanger kommune.  

Styret i Stavanger Tennisklubb valgt på årsmøtet i mars 2024:  

 

·       Styreleder: Carl Fredrik Hjelle (2024, styremedlem 2023) 

·       Nestleder: Maren Aadnøy Goa (2024) 

·       4 styremedlemmer: 

o   Styremedlem: Lars Gjerdåker (gjenvalg) 

o   Styremedlem: Ola Sjøstrand (gjenvalg) 

o   Styremedlem: Petra Humppila Nordbø (gjenvalg) 

o   Styremedlem: Gunnar M Christensen (2024) 

·       2 varamedlemmer: 

o   Varamedlem: Natasha Kassirova (ny) 

o   Varamedlem: Mathias Molden (2024) 

Varamedlemmene har vært invitert på alle styremøter og deltatt i samme omfang som 

ordinære styremedlemmer.. 

Styret har i perioden avholdt månedlige formelle styremøter med unntak av juli. I tillegg til 

den årlige strategisamlingen for styret sammen med trenere og stab.  

 

  



   

 

   

 

Klubbdrift  
Stavanger Tennisklubb er en av Norges største tennisklubber og et av Stavangers største 

idrettslag. Det er registrert 1018 medlemmer i Spond ved utgangen av 2024.  

 

Medlemstall 2024   0-12 år   13-19 år   20+    Totalt   

Kvinner    144 75 217 436 

Menn    182 86 314 582 

Totalt    326 161 531 1018 

 

Stavanger Tennisklubb sin målsetting er å være en foregangsklubb i Norge og ha 

engasjerte ansatte, aktivt styre og ivrige medlemmer. Vår ambisjon er å utvikle det sportslige 

tilbudet i regionen (være et regionalt kraftsenter), oppnå gode sportslige resultater – samt 

skape et kjekt og inkluderende miljø for alle i klubben. Vi skal være blant de beste når det 

gjelder:  

▪ Sportslig tilbud og utvikling – en treningsstruktur med kvalitet som sikrer 

progresjon for alle aldre og ferdighetsnivåer 

 

▪ Sosial aktivitet – en klubbkultur bygget på fellesskap, trivsel og engasjement 

 

▪ Kommunikasjon – god informasjonsflyt internt og eksternt for økt klubbtilhørighet og 

rekruttering 

 

▪ Anlegg – moderne og funksjonelle 

 

▪ Økonomi og arbeidsplass – Finansiell frihet og effektiv drift med tydelige roller og 

ansvar. 

 

Konkrete årlige målsettinger for de 6 punktene over er spesifisert i STK sin handlingsplan. 

Denne er oppdatert for 2025 og lagt som vedlegg til årsmøtet. 

  



   

 

   

 

Klubbens organisasjonsplan  

Styret har i 2024 jobbet etter organisasjonsplan som vist i figur nedenfor der alle 

styremedlemmene har hatt spesifikke ansvarsområder. Dette har på en god måte fordelt 

arbeidsoppgavene til styret og sikret et bredt nedslagsfelt med stor arbeidsflate. Styret har et 

ønske om å få flere av klubbens medlemmer engasjert i klubbdrift og de ulike komiteene. For 

2024 lyktes til en viss grad gjennom en utvidet anleggskomite, men der er fortsatt et område 

vi ønsker å forbedre. Styret ønsker at klubben øker fokuset på inkludering av medlemmer i 

klubbdriften gjennom dugnad. Særlig for anleggskomiteen forventes mye arbeid framover, 

både rundt Tennishuset og Hafrsfjord, og for å sikre både kapasitet og kompetanse vil det 

være viktig å kunne trekke på ressurser blant alle klubbens medlemmer. De ulike 

styremedlemmenes ansvarsområder er videre beskrevet i klubbhåndboka.  

 

 

  



   

 

   

 

Drift  

Gjennom 2024 har Stavanger Tennisklubb jobbet mye med videreutvikling og profesjonalisering 
av driften. Et av hovedområdene har vært en kvalitetsheving i våre tilbud, med mål om å sikre et 
stadig bedre tilbud til våre medlemmer. Dette arbeidet fortsetter inn i 2025, der vi vil videreføre 
og forbedre eksisterende tiltak for å sikre høy kvalitet i alle deler av klubbens virksomhet. 

Økonomistyring har vært et annet sentralt fokusområde i året som har gått. Vi har jobbet aktivt 
med å skape bedre oversikt over klubbens økonomi og sikre en sunn finansiell drift. Gjennom 
nøye planlegging og stram økonomisk styring har vi lagt grunnlaget for en bærekraftig utvikling av 
klubben på både kort og lang sikt. 

I 2024 har vi i klubben begynt arbeidet med å oppdatere nettsidene våre for å gi våre medlemmer 
og besøkende en bedre brukeropplevelse. Vi ser frem til en mer moderne og funksjonell nettside 
som skal bidra til en enklere og mer effektiv kommunikasjon. I ti llegg har vi inngått avtale med 
HEAD om klubbtøy, og vi er gleder oss til å kunne tilby medlemmene våre nytt, stilfullt og 
funksjonelt utstyr. 

 

TFO og tennisskole barn/ungdom 

I 2024 sluttet Henning Frøystein som barne og ungdoms tennis ansvarlig i STK. Lisa Ekwurtzel 
overtok rollen i 100% fra august 2024. Med ny ansvarlig på laget har klubben satt ekstra fokus på 
å bygge en ny struktur med trygghet, god kommunikasjon og et sterkt fellesskap mellom 
trenerteamet, barna og foreldrene. Relasjonsbygging har vært en viktig prioritet for å skape et 
godt grunnlag for utvikling og trivsel i klubben. 

I løpet av høsten har vi arrangert flere sosiale kvelder og dagsturneringer, noe vi vil satse enda 
mer på i 2025. Vi ønsker å skape en arena der konkurranse er lystbetont og givende, uten press. 
Gjennom STKs tennisunivers sørger vi for en helhetlig utvikling av spillerne våre, med fokus på 
både tekniske ferdigheter, mestring og fellesskap. Vi legger stor vekt på at barn skal få mulighet 
til å spille kamper i trygge og motiverende rammer – enten det er i en lavterskelturnering eller i 
større konkurranser. 

Tennis i STK skal være gøy, inkluderende og utviklende – og vi ser frem til å bygge videre på 
denne filosofien i året som kommer! 

 

Konkurranse/Topptennis 

I 2024 introduserte vi en oppdatert struktur for våre topptennis- og konkurransegrupper, 
for å sikre en bedre tilpasning til spillernes utviklingsnivå og målsettinger. Vi har nå ca. 
75 spillere fordelt på seks ulike grupper: Utvikling, Rekrutt, Ungdom, Konkurranse Ung, 
Konkurranse Junior og Toppidrett. Denne strukturen gir oss muligheten til å gi mer 
målrettet og spesialisert trening til spillerne, slik at de kan utvikles på best mulige måte, 
enten de er på vei inn i konkurranseverdenen eller allerede er på et høyt nivå. Vi ser frem 
til å følge spillerne i de nye gruppene og hjelpe dem med å nå sine ambisjoner! 



   

 

   

 

Trenerteamet gjennom 2024 har bestått av Robert Gustafsson, Ludwig Boos Eek, Urban 
Ekstrøm, Milos Herceg og Leo Hviding. 

 

Voksne 

 

Oscar Barrios har overtatt ansvaret for voksne. I tillegg til drop-in ser vi at flere ønsker introkurs 
for å kunne spille mer med barna sine utenom faste treninger, noe vi synes er veldig positivt.  
Sommeren 2024 hadde vi drop-in for voksne seks dager i uken, noe som er en stor suksess! Vi 
ser tydelig at interessen for fleksible treningstilbud er stor, og vi jobber kontinuerlig med å utvide 
tilbudet. 
 

Klubben vil fortsette å utvikle tilbudene for voksne, både gjennom flere sosiale arrangementer 
og muligheten for treningsreiser til utlandet. Vi gleder oss til fortsettelsen! 

 

Sportslig tilbud og sosiale aktiviteter i 2024 

 

Stavanger tennisklubb har gjennom året arrangert en rekke turneringer: 

 

• 4 x Juvesen 

• Nasjonal U10 

• Landsturnering for U12 og U14 

• U15 turnering 

• NC 13 

• Masters U15 og U13 

• Landsturnering lag U12 

• Europamesterskap lag jenter U14 

• 2 x Tennis Europe U14 

• Tennis Europe U16  

• 2 x ITF J100 Casper Ruud juniortour 

• 2 x red og orange tour 



   

 

 
 

Vi har gjennomført flere samlinger for barn og ungdom som har fått god respons, blant annet 

filmkvelder og dagsturneringer. Vår nye avdelingsleder for barn og ungdom, Lisa Ekwurtzel, 

forteller at hun har sterkt tro på å kombinere underholdning og læring. Målet er å skape et trygt 

og inkluderende miljø. Lisa har akkurat kommet i gang, men ut fra det vi har sett så langt så kan 

vi trygt love at det vil bli mye moro for barn og ungdom fremover! 

 

Det har også blitt arrangert enkelte dagsturneringer for voksne, og klubbstigen med ca 50 

deltakere har gått sin gang gjennom året.   

 

Når det gjelder ITF J100 og Europamesterskap jenter U14 så utfordret klubben seg selv med å 

gå opp i profesjonalitet. Dette er turneringer der kravet til arrangør er nesten som ATP/WTA. Å 

være arrangør for internasjonale turneringer er krevende, og da er det ekstra gledelig at klubben 

høstet veldig mye positive tilbakemeldinger på arrangementene. Takk til alle som bidro med 

dugnadstimer! 

 

Målet for 2025 blir å tilby et høyere antall arrangement og turneringer tilpasset klubbens 

medlemmer, på alle nivåer.  Dette vil være arrangementer med forskjellige formater og ulik 

varighet, med mål om at enda flere skal finne glede i å spille kamper. Klubben skalerer dermed 

noe ned på internasjonale turneringer, og vil bare arrangere én ITF J100-turnering i 2025, men 

frykt ikke - det blir Tennisweek i 2025 også. 

 

Ellers har klubben innført flere tiltak som skaper engasjement og sosialt samvær- som for 

eksempel salg- og bytteboden, som også er et bærekraftstiltak. 

 

Klubbturer/Gruppeturer i 2024: 

  

•       Turer til Sverige for juniorer 

•       NM Frognerparken – alle klasser  

• Treningsleir for medlemmer i alle aldersgrupper i Kroatia 

 

 

  



   

 

 
 

Sportslige resultater 2024 
 

Klubbens aktive konkurransespillere har for vane å levere gode resultater. I 2024 hadde STK 

hele 8 lag påmeldt i NM i lagtennis, 3 damelag og 5 herrelag. Damenes førstelag tok 

bronsemedalje i Eliteserien, og andrelaget kom på 3. plass i 1. divisjon.Vi må heller ikke 

glemme tredjelaget som kriget seg frem til 2. plass i 4. divisjon. For herrene gikk det ikke fullt så 

bra i årets serie. Det endte med nedrykk fra eliteserien for førstelaget, mens andrelaget kom på 

3. plass i 2. divisjon. STK3 (de gamle) og STK4 (de aller yngste) kom på hhv. 4. og 6. plass i 4. 

divisjon, mens STK5 (de andre gamle) kriget seg til en hederlig 2. plass i årets 5. divisjon. 

 

Hva gjelder individuelle prestasjoner så har det vært mye bra resultater i året som har gått. Det 

er såpass mange spillere og turneringer at det ikke er mulig å nevne alle, men det er hyggelig å 

kunne skryte av mange fine plasseringer i aldersklassene U13 og U15 som viser at det gror 

godt i klubben. Som i lagtennisen så er det på kvinnesiden de sterkeste resultatene kom i 2024: 

 

NM utendørs 

Kajsa Helgesen, bronse i double for både senior og U19  

Sturle Hoff Skigelstrand, bronse i single senior og gull i double U19 

Cecilie Mæland, bronse i single U19 og sølv i double U19 

 

NM innendørs 

Kajsa Helgesen, bronse i single senior og gull i double U19 

 

Internasjonalt (ITF U18) 

Cecilie Mæland, seier i ITF J60 i Portugal 

Kajsa Helgesen, seier i double i  ITF J30 i Sandefjord og 2. plass i double i ITF J30 i Danmark 

  



   

 

 
 

 

Anlegg 

Klubben disponerer 8 innendørsbaner på Tjensvoll og 4 utendørsbaner på Madla. På 

innendørsbanene er utnyttelsesgraden tilnærmet 100 % innenfor kjernetiden 14.00-21.00. 

Hafrsfjordbanene holdt bra kvalitet der vanningsanlegget løfter kvaliteten gjennom 

sommermånedene og anlegget fremstår fortsatt som attraktivt, men kapasiteten er begrenset.  

På Hafrsfjord er klubbhuset fra tidlig 1980-tall i en svært dårlig forfatning, blant annet etter 

omfattende vannlekkasjer. Klubben har siden forrige årsmøte arbeidet videre med planer for 

nybygg av klubbhuset. Dette siden en rehabilitering av dagens hus viser seg å være for 

omfattende og dyrt. Skisser og tegninger fra arkitekt (sjå under for eksempel) og budsjett og 

finansieringsplan vil bli lagt fram på årsmøtet. Søknad om Spillemidler er inne, svar er forventet 

før sommeren. 

 

 

 

For Tennishuset på Tjensvoll er nå mulighetsstudiet fra kommunen godt i gang og de jobber i 

hovedsak med 3 alternativ; 1) oppussing av eksisterende bygg sammen med nybygg av 2 

tennisbaner og 5-6 padelbaner, 2) nybygg på Rubbhalltomta (mellom hotellet og 



   

 

 
 

Tjensvollkrysset), og 3) Som alternativ 2, men enda større integrering av hele området. 

Kostnadsforskjellene er store for disse alternativene og fra klubben sin side er vi tydelige på at 

vi ønsker alternativ 1. Dette hovedsakelig pga. realisme med hensyn til Stavanger kommune sin 

dårlige økonomi, og at vi således tror at de to andre alternativene kun vil bidra til prosjektet blir 

skyvet langt ut i tid, og kanskje aldri bli realisert. Mulighetsstudiet forventes å konkludere i løpet 

av 2025 og klubben jobber tett opp mot både kommune og politikere i denne saken. 

Tennishuset på Tjensvoll blir jevnt og trutt vedlikeholdt og forholdene på styrkerommet er 

oppgradert med nye apparater og vekter. 

Styret har i løpet av 2024-25 brukt svært mye tid rundt anlegg. I tillegg til de to sakene nevnt 

over er vi også i dialog med kommunen rundt driftsavtalen for tennishuset på Tjensvoll og rundt 

brukstider for uteanlegget på Hafrsfjord. Dette viser seg også å være krevende saker der vi ser 

oss nødt til å involvere mange parter for å oppnå det vi ønsker. Men vi går på, med friskt mot, 

og håper at også kommunen verdsetter alt det gode arbeidet som Stavanger Tennisklubb gjør, 

for nærmiljø, kommune og region, men også for folkehelse og idrett, og for barn, ungdom og 

voksne. 

  



   

 

 
 

Regnskap 2024 og budsjett 2025 

 

Resultatet for 2024 (2023 i parentes) 

Klubbens soliditet er god med et stort aktivitetsnivå og høy utnyttelse av banene. Klubben drives 

godt og vi har lagt bak oss flere år med gode resultater. 2024 endte i pluss, dog noe svakere 

enn budsjettert. Årsresultatet for 2024 endte på 257 679 (179 817). 

Aktivitetsnivået var rekordhøyt i 2024. Driftsinntektene økte med omtrent 8 % sammenlignet 

med fjoråret, og endte på 15,4 (14,2) millioner kroner. Inntektsøkningen er drevet av økte 

inntekter fra trenings- og turneringsaktivitet. Driftskostnadene økte 8 % sammenlignet med 

fjoråret, og endte på 15,2 (14,1) millioner kroner. Personalkostnadene endte på 9,2, ned fra 9,4 i 

fjor. Styret er opptatt av at klubb og administrasjon fremover har et høyt kostnadsfokus, og at 

man vurderer tiltak for å sikre at personalkostnadene er under kontroll, slik at man ivaretar et 

godt grunnlag for lønnsom drift også fremover. Fokus på kostnader og effektiv drift er særskilt 

viktig for å holde treningskostnadene nede fremover. 

 

Likviditet og soliditet (2023 i parentes) 

Klubbens likviditetssituasjon er god. Likviditetsgraden1 er på 2,9 (3,3), noe som er betydelig 

over målsetningen på 2.  

Klubbens målsetning er å ha en egenkapitalandel på 50%, og samtidig at egenkapitalen skal 

utgjøre omtrent 25% av omsetningen. Per 31.12.2024 utgjør klubbens egenkapital ca. 4,6 (4,3) 

millioner kroner, og det gir en egenkapitalandel på 69%, som er betydelig høyere enn måltallet 

på 50%. Egenkapitalen utgjør 30% av omsetning, også dette godt over målsetning.  

Det ble i årsmøtet i 2021 fattet et vedtak om at egenkapital utover målsetning skal reserveres 

for særskilte prosjekter (egenkapital med selvpålagte restriksjoner). Anvendelse av midlene skal 

være øremerket og godkjent av årsmøtet, evt. ekstraordinært årsmøte. Relevante formål kan for 

eksempel være oppgradering av klubbhus på Hafrsfjord, utvidelse av Tennishuset eller konkrete 

arrangementer. Per 31.12.2024 utgjør nevnte midler 1,7 millioner kroner.  

Klubben planlegger for et høyt aktivitetsnivå også i 2024, og ønsker å budsjettere med et solid 

overskudd for å sikre god likviditet og soliditet videre, herunder også for å gjøre avsetninger til 

fremtidige anleggsprosjekter knyttet til både klubbhus på Hafrsfjord og oppgradering av 

Tennishuset på Tjensvoll. 

Styret anbefaler derfor at klubben budsjetterer med et overskudd, eks. finansposter, for 2024 på 

591 813,- 

 

 
 



   

 

 
 

 

Avsluttende kommentar  

Styret vil avslutningsvis takke alle sine medlemmer, ansatte og samarbeidspartnere for nok et 

godt idrettsår.  

Det høye aktivitetsnivået, det positive engasjement, og det konstruktive samarbeidet, motiverer 

til fortsatt full innsats for både administrasjon og styre. Vi har som mål å legge forholdene til 

rette slik for at så mange som mulig skal kunne spille tennis livet ut. Arbeidet vi legger ned er for 

å gi klubbens medlemmer størst mulig treningsutbytte, samt mulighet for å oppnå et 

prestasjonsnivå i samsvar med egne ambisjoner.  

Stavanger, 18. mars 2025 

Styret i Stavanger Tennisklubb  

 

 

  



   

 

 
 

 

5.Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand  

 

 



   

 

 
 

 



   

 

 
 

 



   

 

 
 

 



   

 

 
 

 

 

 



   

 

 
 



   

 

 
 

 



   

 

 
 

 



   

 

 
 

 



   

 

 
 

 

 

 



   

 

 
 

 

  



   

 

 
 

6. Behandle innkomne forslag og saker 

7. Fastsette medlemskontingent for 2026  

Medlemskontingenten foreslås endret for 2026 i henhold til tabellen nedenfor:   

 

Årsmedlemskap    

    

 2026 2025 2024 

Barn 0-12 år 400,- 375,- 375,- 

Junior 13-19 år 900,- 850,- 850,- 

Senior 19+ 2.600,- 2.500, - 2.500, - 

Familie 3.700,- 3.500, - 3.500, - 

Student 900,- 850,- 850,- 

 

  



   

 

 
 

8. Vedta idrettslagets budsjett og organisasjonsplan  
 

 

 

 

 

 



   

 

 
 

Budsjett fordelt på avdeling: 

 

 

 

  



   

 

 
 

Organisasjonsplan 

 

9. Vedta klubbens strategi og handlingsplan  
 

Vedlagt som eget dokument på hjemmesiden.  
 

10. Nytt klubbhus på Hafrsfjord  

På Hafrsfjord er klubbhuset fra tidlig 1980-tall i en svært dårlig forfatning, blant annet etter 

omfattende vannlekkasjer. Allerede på årsmøtet 2021 ble det vedtatt at styret skulle se på 

muligheter for å få til et nybygg på området. 

 

Klubben har siden forrige årsmøte arbeidet videre med planer for nybygg av klubbhuset siden 

rehabilitering av dagens hus viste seg å være for omfattende og dyrt.  Søknad om spillemidler 

er sendt inn, svar er forventet før sommeren, søknadssum 1,84 millioner kroner er forventet, 

men dette er også maksimal stønadssum. 

 

Egenkapital pr 31.12.2024 er 4,58 millioner kroner. Klubben budsjetterer med kr 591.000 i 

overskudd for 2025. 

 



   

 

 
 

Styret ønsker å be årsmøtet om mandat til å jobbe dette videre og ber årsmøtet om følgende 

mandag til investering: 

 

Årsmøtet gir styret mandat til å: 

 

1. Bruke inntil 3 millioner kroner av dagens egenkapital for å bygge nytt klubbhus.  

2. Ta opp lån i SR-bank for mellomfinansiering av mva-kostnader.  

 

Dette er basert på: 

▪ Kostnader og finansieringsplan: 7,9 til 10 mill. (avhengig av kvm pris). 

▪ Godkjenning av innlevert søknad om spillemidler (totalt 1.84 mill.). 

▪ Utlegg til mva blir refundert via spillemidler etter ferdigstilling av bygget. 

 

Dette medfører at: 

▪ Klubben må hente inn 0,7-2,4 mill i sponsor/gåver før igangsetting. 

▪ Klubben vil ha likviditet til drift gjennom byggeperiode og vil ved årsslutt 2025 

opprettholde en sunn budsjettert egenkapital (+ 2 mill.) som sikrer videre drift etter 

ferdigstilling av bygg. 

 

 

  



   

 

 
 

11. Valg  

 

Punkt a-d) Valg av styre 

Note: Styret velges som følger: styreleder individuelt, nestleder individuelt, styremedlemmer 

som gruppe, varamedlemmer som gruppe 

 

 

Innstilling fra valgkomitéen til årsmøtet 18.03.25 

STYRET I STAVANGER TENNISKLUBB 2025-2026:  

Leder: Carl Fredrik Hjelle (gjenvalg) 

Nestleder: Petra Humppila Nordbø (gjenvalg) 

Medlem: Lars Gjerdåker (gjenvalg) 

Medlem: Gunnar M Christensen (gjenvalg) 

Medlem: Ingrid Monsen (ny) 

Medlem: Ana-Marie Andvik (ny) 

Varamedlem: Lene Mannes (ny) 

Varamedlem: Arild Wiig-Fisketjøn (ny) 

 

Innstillingen fra valgkomitèen er enstemmig:  

Valgkomiteen har bestått av: 

Sturle Tvedten (leder)  

Pia Charlotte Mæhle (medlem) 

Veronica Tønnessen (medlem) 

Kjetil Sommernes (medlem)  

 

e) Revisor: 

KPMG 
 

f) Evt. representanter til ting og møter i de organisasjoner idrettslaget er tilsluttet 

Styret gis fullmakt til å utnevne representanter 

 



   

 

 
 

g) Kontrollkomité: 

Leder:   Sverre Bjelland (ny) 

Medlem:  Bente Baxter (gjenvalg) 

Varamedlem:  Inge Bjørkevoll (gjenvalg) 

 

h) Styrets innstilling til valgkomite: 

● Leder: Maren Goa 

● Medlem: Ola Sjöstrand 

● Medlem: Kyrre Knutsen  

● Vara: Elise Eckbo Juell 

 

12. Oppdatering av klubbens logo 
2025 blir et spennende år for Stavanger Tennisklubb, med flere nyheter på vei!  

Vi har inngått et samarbeid med vår nye sponsor, HEAD, som lanserer en helt ny 

klubbkolleksjon i mars. Den nye kolleksjonen gir våre medlemmer en flott mulighet til å 
representere STK med stil. Samtidig jobber vi med å oppgradere våre nettsider, og i forbindelse 
med dette vurderer vi også en fornying av klubbens logo og dens visuelle profil. 

Dette vil være et ledd i å styrke klubbens identitet og stolthet, samt øke synligheten og bygge 

merkevaren STK. Det mest aktuelle alternativet er som vist nedenfor. En mer detaljert 
presentasjon vil bli gjennomført på årsmøtet.  

 

 

 

 


